
Високи  представник  позвао
локалне  органе  власти  да
наставе  с  развојем  планине
Бјелашнице  као  туристичке
дестинације
Високи представник, Педи Ешдаун, је у понедјељак изразио своју
спремност  да  се  лично  ангажује  на  задацима  координације
будућег  развоја  потенцијала  планине  Бјелашнице,  као
међународне туристичке дестинације која нуди садржаје током
цијеле године, и позвао на успостављање Координационог одбора
за  развој  Бјелашнице  како  би  се  осигурало  искориштавање
огромног економског потенцијала планина Игмана и Бјелашнице, а
истовремено заштитио околиш у подручју ове двије планине.

Високи представник је о овој теми говорио на састанку у ОХР-у
на којем су учествовали сви надлежни општински, кантонални,
ентитетски и државни званичници, који су на различите начине
повезани са развојем планина Бјелашница и Игман. На састанку
су учествовали и министар пољопривреде ФБиХ, господин Маринко
Божић,  министар  просторног  уређења  ФБиХ,  господин  Рамиз
Мехмедагиђ, премијер Кантона Сарајево, господин Денис Звиздић,
начелник  општине  Трново,  господин  Ибро  Берило  и  начелник
општине  Хаџићи,  господин  Халид  Бајрић.  На  састанку  су
учествовали и директор ФИПА-е, господин Мирза Хајрић, те члан
СЕРДА-е, господин Омер Ватрић и господин Џемо Бисић, директор
организације “ЗОИ 84”.

“ Уколико потенцијали Бјелашнице и Игмана буду развијани тако
да се у потпуности заштити њихова природна љепота, ове двије
планине могу постати европска туристичка атракција и осигурати
значајне изворе прихода за општине Трново и Хаџићи, Кантон
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Сарајево, Федерацију БиХ и БиХ у цјелини” рекао је Високи
представник. “Пажљиво и ефикасно улагање би могло осигурати
отварање чак нових 5,000 радних мјеста у сарајевској регији
путем отварања објеката који ће током цијеле године привлачити
туристе. То је управо оно што је учињено и у случају других
европских скијалишта.”

Напомињући да је Кантон Сарајево већ формирао Савјет који је
израдио  приједлоге,  Високи  представник  је  рекао  да
Координациони одбор неће доносити одлуке које морају донијети
надлежни изабрани органи власти. Одбор би требао пружати помоћ
у координирању активности влада, министарстава, институција и
заинтересованих  страна  с  циљем  омогућавања  ефикасинијег  и
успјешнијег напретка у реализацији овог пројекта.

Осам  судионика  на  састанку  у  понедјељак  ће  бити  чланови
Координационог одбора за развој Бјелашнице, док ће у току
наредних  неколико  дана  бити  одабрани  и  преостали  чланови
Одбора. Одбор ће одржавати састанке сваке двије седмице. Први
састанак Одбора ће се одржати у наредне двије до три седмице,
гдје ће Одбор размотрити кораке који су до сада предузети како
би се у потпуности искористили потенцијали које нуде Игман и
Бјелашница, а затим утврдити и практичне начине за остваривање
даљњег напретка.


